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Zapytanie 

 

w sprawie: poprawy bezpieczeństwa na ul. Rojnej w rejonie ulic Strzałkowskiego i Rydzowej      

 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy możliwe jest podjęcie działań na 

rzecz poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. Rojnej w rejonie skrzyżowań z ul. 

Strzałkowskiego i ul. Rydzową. Mieszkaniec zwraca uwagę, że w tym rejonie często dochodzi od 

przekraczania prędkości, a co za tym idzie sytuacji niebezpiecznych zwłaszcza dla pieszych. W 

związku z tym sugerowane są następujące działania: wprowadzenie dodatkowych ograniczeń 

prędkości, montaż elementów spowalniających, zwiększenie liczby patroli policji. Są uzasadnione 

obawy, że sytuacja na ul. Rojnej może ulec pogorszeniu po dopuszczeniu do ruchu odcinka ul. 

Szczecińskiej z dojazdem do węzła na S-14. Zwłaszcza przy braku dojazdu od strony ul. Rąbieńskiej 

(także potem w związku z jej remontem) można się spodziewać zwiększonego ruchu tranzytowego ul. 

Rojną.  

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 

 


